
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Almelo

Almelo, 20 januari 2020

Onderwerp, Fout in Citrix- software

Geacht college,

In de beveiliging van Citrix is in december een ernstige fout ontdekt, waarvoor nog geen oplossing is 
gevonden. Hierover heeft de CDA fractie de volgende vragen.

1. Het Nationaal Cyber Security Centrum adviseert bedrijven en gemeenten om Citrix-software 
voorlopig niet meer te gebruiken en de stekker uit de servers te halen. Heeft de gemeente 
Almelo dit advies opgevolgd?

2. Zo ja, wat zijn de gevolgen voor enerzijds de medewerkers en de gemeente en anderzijds 
voor de inwoners?

3. Zo nee, waarom niet en heeft de gemeente Almelo andere maatregelen getroffen in het 
belang van de veiligheid?

4. Heeft de gemeente Almelo de mitigerende maatregelen toegepast, zoals geadviseerd door 
Citrix? Zo ja, wanneer en hebt u een controle uitgevoerd op effectiviteit? Zo nee, waarom 
niet?

5. Zijn er kosten gemoeid met het nemen van maatregelen en het anticiperen op de ontstane 
situatie en in welke orde van grote liggen deze kosten?

Vriendelijke groet, namens de CDA fractie,

Irene ten Seldam

0624467333
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